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ΚΑΙ ΜΕΣΩΝ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ

Αθήνα, 9/10/1997

Υπό την προεδρία του Πρωθυπουργού Κώστα Σημίτη πραγματοποιήθηκε 

σήμερα στις 12.30 μ.μ., στο Μέγαρο Μαξίμου, σύσκεψη στην οποία 

μετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Γιάννος 

Παπαντωνίου, Ανάπτυξης Βάσω Παπανδρέου, οι Υφυπουργοί Εθνικής 
Οικονομίας Χρήστος Πάχτας και Οικονομικών Γιώργος Δρυς και Νίκος 

Χριστοδουλάκης, καθώς και ο Διοικητής της Τραπέζης της Ελλάδος 
Λουκάς Παπαδήμος.

Μετά τη σύσκεψη, που διήρκεσε τρεις ώρες, ο Υπουργός Εθνικής 

Οικονομίας και Οικονομικών Γιάννος Παπαντωνίου, εξερχόμενος του 

Μεγάρου Μαξίμου, απάντησε στις ακόλουθες ερωτήσεις δημοσιογράφων: 

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Υπουργέ, ποιά θέματα απασχόλησαν τη 

σύσκεψη;

Γ. ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ: Υπήρξε μία σύσκεψη των οικονομικών Υπουργών και 

του Διοικητού της Τραπέζης της Ελλάδος προς ενημέρωση του κ. 

Πρωθυπουργού για τις οικονομικές εξελίξεις. Είναι φανερό ότι η Οικονομία 

είναι σε θετική πορεία. Προετοιμάζουμε το νέο προϋπολογισμό, ο οποίος 

θα είναι δύσκολος προϋπολογισμός, αλλά ελπίζω ότι αν όλα πάνε καλά και 

συνεχίσουμε να εφαρμόζουμε με σταθερότητα και συνέπεια την πολιτική 

που έχουμε ασκήσει, οι εξελίξεις το 1998 θα είναι θετικές. Θετικές για όλους 
και ιδιαίτερα για την Εθνική μας Οικονομία.

•ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Πότε προβλέπεται ο προϋπολογισμός να είναι έτοιμος, 
κ. Υπουργέ;

Γ. ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ: Κοιτάξτε, δεν έχουμε προσδιορίσει την ημέρα της 
κατάθεσής του. Σίγουρα, όμως, θα είναι λίγο νωρίτερα από τη συνταγματική 
προθεσμία, που είναι η 30η Νοεμβρίου.



ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Μέτρα φορολογικής ανακούφισης θα υπάρξουν, κ. 
Υπουργέ;

Γ. Π ΑΠΑΝΤΩΝ ΙΟΥ: Καμμία δήλωση για το περιεχόμενο του 

προϋπολογισμού.

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τα 200 δις.δρχ. θα βρεθούν τελικά, κ. Υπουργέ;

Γ. ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ: Καμμία άλλη δήλωση.

Σας ευχαριστώ πολύ.


